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co bych si přála změnit?
KLIMATICKÉ ZÁVAZKY UNIVERZITY
ČVUT disponuje odbornicemi a odborníky na výstavbu, chytré softwary a technologie. Připadá mi nepřijatelné, 

že technická univerzita v roce 2022 nevede veřejnou debatu o řešeních klimatické krize a veřejně se nezavázala 

k uhlíkové neutralitě instituce v nadcházejících letech jako jiné univerzity.

KVALITU BYDLENÍ STUDENTŮ
Koleje ČVUT dnes naprosto neodpovídají potřebám bydlení a předražené nájmy v Praze si nemohou všichni 

dovolit. ČVUT by mělo intenzivně plánovat nové koleje, které studentům poskytnou plnohodnotné a důstojné 

bydlení, a zamyslet se nad tranformací těch současných. Kolejím i kampusu navíc chybí pořádné kolárny, kde 

by si studenti mohli parkovat jízdní kola.

STRAVU V MENZÁCH
Menzy ČVUT nenabízejí možnost kvalitní stravy a jejich nabídka vytváří překážky ve studentském životě alergi-

ků a veganů. Menzy by mohly poskytovat kvalitnější stravu s nižší cenou, kdyby obměnily jídelníčky směrem k 

rostlinné stravě.

PSYCHOLOGICKOU POMOC
Školní psycholožky v CIPS mají velmi dlouhé objednací lhůty a ne všechny problémy vydrží týdny čekání. CIPS 

potřebuje navýšit kapacitu, případně zřídit pomoc v akutní podobě.

ONLINE VÝUKU A KOS
Skoro každý je někdy nemocný a stream přednášek umožňuje jednak nešířit nákazu mezi ostatní a jednak ne-

ztratit kontakt s výukou. Kos by neměl při zapisování předmětů padat.


